
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 24. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 62
Forslag til folketingsbeslutning om at indføre mulighed for at fravælge halalprodukter og

sikre større viden om effekterne af halalafgifter.

Af Pia Kjærsgaard (DF) m.fl.

Spørgsmål 5

Det fremgår af »Bekendtgørelse om slagtning og aflivning af dyr« § 9, stk. 1, at dyr der

slagtes rituelt »forventes afsat til eller afsat med henblik på videresalg til befolkningsgrup-

per, der efterspørger dyr slagtet efter religiøse ritualer«. Mener ministeren, at dette krav

er opfyldt, hvis hele produktionen er halalslagtet, uanset hvilket marked der afsættes til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lise Bech (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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